
Dakle, ono što vi zovete problemi, oni su važni; Oni su važni do dana kada više 
nisu važni. Dan kada oni više nisu važni je dan kada ćete i sami uspeti da 
uništite njihove uzroke i razloge. A uništavanje problema je u potpunosti 
povezano sa tvojom snagom volje, sa tvojom sposobnošću da spustiš energiju svoje
snage volje na materijalnu ravan svog života.

A ono što je najokultnije u novom uputstvu jeste da čovekova volja nije ono što 
je bila u prošlosti. U prošlosti, u drevnoj rasi, čovekova volja je bila 
direktan proizvod njegove sebične želje, dok je u budućnosti čovekova volja 
proizvod sukoba između njegove patnje i volje Duha koja uspostavlja uslove 
patnje.

I kada je čovek dovoljno propatio da shvati, u sebi, granicu ili neophodnost 
granice te patnje, on u sebi spušta tu energiju koja postaje njegova sopstvena 
volja i u tom trenutku, Čovek ima koristi od volje Duha i u tom trenutku može da
uništi sve uslove koji su u prošlosti služili da stvori probleme u sebi.

Savetujem vam da sve probleme vašeg života stvori u svim njihovim aspektima, u 
svim njihovim uslovima, viša inteligencija u vama. Za tvoju evoluciju, za 
čovjeka sutrašnjice, ova igra mora prestati; Inteligencija u njemu, volja čiju 
moć ne poznaje, mora da se uravnoteži, tako da u nekom trenutku, u svom rastućem
životu, u svom životu svesti, on počinje da smanjuje na nulu moć Duha nad svojim
umom.

A kada čovek ima dovoljnu dobrovoljnu moć, stvarnu snagu volje, on je u stanju 
da moć Duha nad svojim umom svede na nulu, i tada čovek postaje Supermen.

U okviru ovog objašnjenja, možemo posmatrati fenomen problema, dovodeći ga do 
višeg obima razumevanja, u smislu da možemo da eliminišemo iz tog iskustva, 
faktor slučajnosti, uputimo sebe u činjenicu da nam je u tom iskustvu, ono što 
nam je nedostajalo inteligencija proizvedena patnjom koja nas je sprečavala da 
živimo našu stvarnu volju, jer još jednom naša volja nije bila proizvod sukoba 
između Duha i Sopstva.

I to uputstvo, koje čovek danas prima, potpuno je novo na planeti Zemlji, jer 
nikada ranije čovek nije bio u stanju, niti želeo, niti želeo, u okviru bilo 
kakvog mandata kao inicijator na planeti, da potpuno uništi moć Duha nad 
emocijama čovekovog uma.

I upravo je u tom iskustvu odlučeno da se, da bi se oslobodio emocija duha 
Čovjeka, čovjek mora trajno podvrgnuti jarmu Duha, kako bi kroz fuziju 
transmutirao emociju duha. I kada se emocija duha preobrazila, Čovek više nije 
bio smrtan, već besmrtan. I kada je čovek u carstvu besmrtnog, on više nije 
podložan zakonima Duha, jer je on sam Duh u materiji.

Važnost shvatanja da problemi, jednog dana u vašem životu, moraju biti potpuno 
zaustavljeni, neutralisani, uništeni, sprečeni da se ukorene.

I u stalnom izrazu vašeg svakodnevnog iskustva, gde se javljaju problemi, levi i
desni, u odnosu na nesvesnu civilizaciju, nesvesne ljude, za Duha postoji veoma 
prostran teren na kome vi, kao individua, takođe posedujete um, posedujete i 
volju, posedujete i ljubav i inteligenciju, u nekom trenutku ste primorani da 
shvatite da moć odozgo mora da se spusti u podravni stvarnosti i slomi se jednom
i za Na kraju krajeva, sve je to karma.

Čovjek više ne smije patiti, čovjek više neće patiti, ali Čovjek, koji više neće
patiti, unaprijed će stradati u sukobu koji mora postojati između njega i Duha. 
I upravo će ta manifestacija, u njegovoj svakodnevnoj stvarnosti, doživjeti ono 
što ja znam.

A oni koji su iskusili ono što ja znam, razumjeli su ono što ja znam i shvatili 
da je ono što su razumjeli savršeno. Jer sutrašnji čovjek više nije od pete 
rase, a za njega se više neće primjenjivati zakoni Duha koji su se primjenjivali
na petu rasu. Dakle, čovek sutrašnjice mora da razume život na potpuno drugačiji



način od Starog.

I kada kažem da čovek sutrašnjice mora da razume život na potpuno drugačiji, 
potpuno nov način od Starog, mislim upravo na ovo. Tako da u pripravništvu, u 
tranziciji, čovek današnjice mora da nauči da se ne osvrće, ili u različitim 
terminima, čovek sutrašnjice mora da nauči da se ne osvrće na Starog.

Sutrašnji čovek mora da nauči da živi sutrašnji život, danas, i da više ne živi 
svoj život, danas, na osnovu dispozicija koje je imao juče. I to stanje je 
apsolutno i živjet će čovjek sutrašnjice. A ljudi sutrašnjice, koji će živeti 
ove uslove i razumeti zakone ovih novih uslova, imaće moć da ovekoveče svoju 
materijalnu materiju.

Ako imate viziju da ih uništite, već imate viziju da ih prevaziđete. Ako već 
imate viziju da ih uništite, imate viziju prevazilaženja sopstvene prirode. Ali 
prvo morate unutra, jer ta vizija nije psihološka vizija, ta vizija je moćno 
ostvarenje unutar sebe, egocentrično u sebi, što proizilazi iz činjenice da ste,
u nekom trenutku svog života, shvatili apsurdnost starog života.

I kada shvatite apsurdnost starog načina života, bićete kao ja, sami, usamljeni,
povezani samo u duhu sa onima koji imaju isti Duh, i spremni za svaku mogućnost,
što znači spremni da prime svaku vibraciju, koja mora da probudi u sebi energiju
neophodnu za uspostavljanje kontakta i rad sa silama nevidljivog.

Dakle, današnji problemi, svakodnevni problemi, su mnogo, mnogo veći nego što 
možete zamisliti, ali su veliki ako ne znate nove zakone.

Ako ne znaš nove zakone koji više nisu bitni, oni nisu važni, oni su jednostavno
jaram, smetnja, sa kojima ćeš živjeti do kraja života.

Ali ako znate nove zakone i primenite nove zakone, uništićete način na koji je 
život izgrađen oko vas i malo po malo, počećete da živite potpuno novi život, ne
kažem novi, jer postoji razlika između novog života i potpuno novog života. Novi
život je onaj koji se promijenio u starom životu. Novi život je život koji nema 
nikakve veze sa starim životom.

A kada čovek živi potpuno novi život, on nije u stanju da se pretplati na novi 
život, jer je iluzija razlike u obliku između njih velika kao i stari život, za 
novi život. 

Ali kada čovek živi potpuno novi život, on je potpuno u nekom drugom vremenu i 
nema pravo ni na šta osim na sebe.

A kada čovek shvati da nema pravo ni na šta osim na sebe, on ostvaruje apsolutne
uslove potpuno novog života, i to ne kroz inteligenciju i intelekt da može da 
živi ovaj život i razume ga, već kroz vibraciju u sebi, koja organizuje njegov 
um, emocije, njegov vitalni i materijal.

Potpuno novi život je potpuno novi život, to je život koji ne pripada vama, to 
je život koji je proces, to je rezultat, to je manifestacija, energije u vama, 
određena snagom u vama da je primite. U potpuno novom životu, ego se ne vidi, 
niti se sve manje vidi; u potpuno novom životu, ličnost se ne oseća, niti se 
oseća sve manje i manje; u potpuno novom životu, samo duša postoji u vibracionoj
harmoniji sa egom, koji je u vibracionoj harmoniji sa ličnošću, tako da se 
formira osa, i kroz tu osu prolazi Energija struje zraka kojoj ste dodeljeni, a 
upravo od te Energije živite; To je energija kojom se hraniš; To je ta energija 
koju koristiš da se spustiš u materiju, Duh Božji.

I kada se u potpuno novom životu čovek spusti u materiju, Duha Božijeg: svaki 
duh koji je protiv nje, i svaki duh koji je protiv Svetlosti ovog Duha, ne može 
da prodre u prostor gde se ovaj čovek razvija i napreduje, jer je taj prostor 
nepovrediv, jer je taj prostor Svetlost.

Zato vam objašnjavam jednostavne, svakodnevne stvari: govorim o problemima, i 



pokušavam da vas nateram da shvatite važnost problema, da vam dam perspektivu 
koja nije ljudska, već rezultat potpune svesti o stvarnosti zakona Duha.

Kad kažem, stavi sjekiru to znači uništiti uzrok patnje, to je način izražavanja
ovog zakona, ali mnogi, od početka zbog nedostatka iskustva, stavili su sjekiru 
i odsjekli prst, ali to je dio iskustva, a sa iskustvom naučiš staviti sjekiru i
ne odsjeći ničije prste.

Svest je kreativna, a ne destruktivna; Svest je harmonija. Svakodnevni problemi,
tvoji problemi, su iluzije, koje stvara um u tebi, da te saplete u tok tvojih 
emocija, i kao pastrmka, provodiš vreme skačući okolo.

Kada kažem da sutrašnji čovek neće pripadati samom sebi, govorim o jednoj od 
najvećih istina nepoznatih drevnom čoveku. Sutrašnji Čovjek neće pripadati samom
sebi, a već u vašem iskustvu imali ste trenutke kada ste osjetili da ne 
pripadate sebi, a ta svijest je vrlo velika i postaje sve veća i veća.

I kada više ne pripadamo sebi, osećamo se dobro u vezi sebe; Sve dok pripadamo 
sebi, prikovani smo za svoju kožu, ali kada više ne pripadamo sebi, osjećamo se 
dobro u vezi sebe. Ali ego to ne želi, jer ego mora pripadati kako bi bio 
siguran da postoji u umu, da osjeća u emocijama, da živi u materijalu; Ego mora 
biti siguran da je živ. Žena mora biti sigurna da je muž voli, muškarac mora 
biti siguran da mu je žena vjerna; Moramo biti sigurni, ali ovo osiguranje je 
prolazno.

Ali kada dva bića žive u životu i jedno ne pripada sebi i drugo ne pripada samom
sebi, ni jedno ne pripada drugome, a kada čovjek više ne pripada svojoj ženi i 
žena mu više ne pripada, on više nema patnje posjedovanja. Kada nam djeca više 
ne pripadaju, više ne trpimo bolove posjedovanja.

Ono što ja kažem je u vibraciji, a ne u psihološkom načinu razumijevanja. Ono 
što je teško rečima preneti jeste realnost vibracije. Ono što je lako opisati 
rečima jeste forma.

Zato nikada ne želim reći ono što kažem, to je ono što ne mogu reći što želim 
reći, ali imam moć da to kažem, jer imam moć vibracije. Zato sačekajte da 
vibracija shvati reč koja je sadrži pre nego što skočite u formu i razbijete 
kljun i postanete krojačica.

Sve se može reći, čak i ono što se ne može razumjeti, samo je pitanje da se to 
kaže na određeni način. I želim vam sve, jednog dana, da više ne pripadate sebi,
da se više ne osjećate, da se više ne vidite, da više ne znate što je 
vaše \"ja\", da više ne znate što je vaš \"ego\", želim vam sve to. Ali dok taj 
dan ne dođe, znajte da se postepeno krećete prema njemu. I sve što vam kažem 
tokom godina će vam poslužiti da bolje i bolje razumete nijanse ove realnosti.

Imamo dojam, Ljudi Zemlje, da se u svakom trenutku u našim životima možemo 
smjestiti negdje u našim životima, da je taj dojam toliko jak da stvara, u nama,
energiju, emociju, a ta emocija nas automatski zatvara. Čovjek se zatvara svaki 
dan, iz najboljih razloga na svijetu; Srećom, suprotno onome što je Sokrat 
rekao, čovek ne može da spozna sebe. Čudesna, filozofija čovjeka; Veličanstvene,
filozofije, jer su uspele da daju čoveku nadu u ono što mora da postane, ne 
dajući mu oruđe da stigne tamo.

Filozofija je u redu, jer vadi jedan zub da bi ti dao drugi, ali svijest je još 
finija, jer vadi oba zuba a ti ih još nema.

Dakle, na kraju perioda, želeo bih da objasnim kako čovek povređuje sebe, a da 
toga nije ni svestan.

 
Dakle, ono što vi zovete problemi, oni su važni; Oni su važni do dana kada više 
nisu važni. Dan kada oni više nisu važni je dan kada ćete i sami uspeti da 
uništite njihove uzroke i razloge. A uništavanje problema je u potpunosti 



povezano sa tvojom snagom volje, sa tvojom sposobnošću da spustiš energiju svoje
snage volje na materijalnu ravan svog života.

A ono što je najokultnije u novom uputstvu jeste da čovekova volja nije ono što 
je bila u prošlosti. U prošlosti, u drevnoj rasi, čovekova volja je bila 
direktan proizvod njegove sebične želje, dok je u budućnosti čovekova volja 
proizvod sukoba između njegove patnje i volje Duha koja uspostavlja uslove 
patnje.

I kada je čovek dovoljno propatio da shvati, u sebi, granicu ili neophodnost 
granice te patnje, on u sebi spušta tu energiju koja postaje njegova sopstvena 
volja i u tom trenutku, Čovek ima koristi od volje Duha i u tom trenutku može da
uništi sve uslove koji su u prošlosti služili da stvori probleme u sebi.

Savetujem vam da sve probleme vašeg života stvori u svim njihovim aspektima, u 
svim njihovim uslovima, viša inteligencija u vama. Za tvoju evoluciju, za 
čovjeka sutrašnjice, ova igra mora prestati; Inteligencija u njemu, volja čiju 
moć ne poznaje, mora da se uravnoteži, tako da u nekom trenutku, u svom rastućem
životu, u svom životu svesti, on počinje da smanjuje na nulu moć Duha nad svojim
umom.

A kada čovek ima dovoljnu dobrovoljnu moć, stvarnu snagu volje, on je u stanju 
da moć Duha nad svojim umom svede na nulu, i tada čovek postaje Supermen.

U okviru ovog objašnjenja, možemo posmatrati fenomen problema, dovodeći ga do 
višeg obima razumevanja, u smislu da možemo da eliminišemo iz tog iskustva, 
faktor slučajnosti, uputimo sebe u činjenicu da nam je u tom iskustvu, ono što 
nam je nedostajalo inteligencija proizvedena patnjom koja nas je sprečavala da 
živimo našu stvarnu volju, jer još jednom naša volja nije bila proizvod sukoba 
između Duha i Sopstva.

I to uputstvo, koje čovek danas prima, potpuno je novo na planeti Zemlji, jer 
nikada ranije čovek nije bio u stanju, niti želeo, niti želeo, u okviru bilo 
kakvog mandata kao inicijator na planeti, da potpuno uništi moć Duha nad 
emocijama čovekovog uma.

I upravo je u tom iskustvu odlučeno da se, da bi se oslobodio emocija duha 
Čovjeka, čovjek mora trajno podvrgnuti jarmu Duha, kako bi kroz fuziju 
transmutirao emociju duha. I kada se emocija duha preobrazila, Čovek više nije 
bio smrtan, već besmrtan. I kada je čovek u carstvu besmrtnog, on više nije 
podložan zakonima Duha, jer je on sam Duh u materiji.

Važnost shvatanja da problemi, jednog dana u vašem životu, moraju biti potpuno 
zaustavljeni, neutralisani, uništeni, sprečeni da se ukorene.

I u stalnom izrazu vašeg svakodnevnog iskustva, gde se javljaju problemi, levi i
desni, u odnosu na nesvesnu civilizaciju, nesvesne ljude, za Duha postoji veoma 
prostran teren na kome vi, kao individua, takođe posedujete um, posedujete i 
volju, posedujete i ljubav i inteligenciju, u nekom trenutku ste primorani da 
shvatite da moć odozgo mora da se spusti u podravni stvarnosti i slomi se jednom
i za Na kraju krajeva, sve je to karma.

Čovjek više ne smije patiti, čovjek više neće patiti, ali Čovjek, koji više neće
patiti, unaprijed će stradati u sukobu koji mora postojati između njega i Duha. 
I upravo će ta manifestacija, u njegovoj svakodnevnoj stvarnosti, doživjeti ono 
što ja znam.

A oni koji su iskusili ono što ja znam, razumjeli su ono što ja znam i shvatili 
da je ono što su razumjeli savršeno. Jer sutrašnji čovjek više nije od pete 
rase, a za njega se više neće primjenjivati zakoni Duha koji su se primjenjivali
na petu rasu. Dakle, čovek sutrašnjice mora da razume život na potpuno drugačiji
način od Starog.

I kada kažem da čovek sutrašnjice mora da razume život na potpuno drugačiji, 



potpuno nov način od Starog, mislim upravo na ovo. Tako da u pripravništvu, u 
tranziciji, čovek današnjice mora da nauči da se ne osvrće, ili u različitim 
terminima, čovek sutrašnjice mora da nauči da se ne osvrće na Starog.

Sutrašnji čovek mora da nauči da živi sutrašnji život, danas, i da više ne živi 
svoj život, danas, na osnovu dispozicija koje je imao juče. I to stanje je 
apsolutno i živjet će čovjek sutrašnjice. A ljudi sutrašnjice, koji će živeti 
ove uslove i razumeti zakone ovih novih uslova, imaće moć da ovekoveče svoju 
materijalnu materiju.

Ako imate viziju da ih uništite, već imate viziju da ih prevaziđete. Ako već 
imate viziju da ih uništite, imate viziju prevazilaženja sopstvene prirode. Ali 
prvo morate unutra, jer ta vizija nije psihološka vizija, ta vizija je moćno 
ostvarenje unutar sebe, egocentrično u sebi, što proizilazi iz činjenice da ste,
u nekom trenutku svog života, shvatili apsurdnost starog života.

I kada shvatite apsurdnost starog načina života, bićete kao ja, sami, usamljeni,
povezani samo u duhu sa onima koji imaju isti Duh, i spremni za svaku mogućnost,
što znači spremni da prime svaku vibraciju, koja mora da probudi u sebi energiju
neophodnu za uspostavljanje kontakta i rad sa silama nevidljivog.

Dakle, današnji problemi, svakodnevni problemi, su mnogo, mnogo veći nego što 
možete zamisliti, ali su veliki ako ne znate nove zakone.

Ako ne znaš nove zakone koji više nisu bitni, oni nisu važni, oni su jednostavno
jaram, smetnja, sa kojima ćeš živjeti do kraja života.

Ali ako znate nove zakone i primenite nove zakone, uništićete način na koji je 
život izgrađen oko vas i malo po malo, počećete da živite potpuno novi život, ne
kažem novi, jer postoji razlika između novog života i potpuno novog života. Novi
život je onaj koji se promijenio u starom životu. Novi život je život koji nema 
nikakve veze sa starim životom.

A kada čovek živi potpuno novi život, on nije u stanju da se pretplati na novi 
život, jer je iluzija razlike u obliku između njih velika kao i stari život, za 
novi život. 

Ali kada čovek živi potpuno novi život, on je potpuno u nekom drugom vremenu i 
nema pravo ni na šta osim na sebe.

A kada čovek shvati da nema pravo ni na šta osim na sebe, on ostvaruje apsolutne
uslove potpuno novog života, i to ne kroz inteligenciju i intelekt da može da 
živi ovaj život i razume ga, već kroz vibraciju u sebi, koja organizuje njegov 
um, emocije, njegov vitalni i materijal.

Potpuno novi život je potpuno novi život, to je život koji ne pripada vama, to 
je život koji je proces, to je rezultat, to je manifestacija, energije u vama, 
određena snagom u vama da je primite. U potpuno novom životu, ego se ne vidi, 
niti se sve manje vidi; u potpuno novom životu, ličnost se ne oseća, niti se 
oseća sve manje i manje; u potpuno novom životu, samo duša postoji u vibracionoj
harmoniji sa egom, koji je u vibracionoj harmoniji sa ličnošću, tako da se 
formira osa, i kroz tu osu prolazi Energija struje zraka kojoj ste dodeljeni, a 
upravo od te Energije živite; To je energija kojom se hraniš; To je ta energija 
koju koristiš da se spustiš u materiju, Duh Božji.

I kada se u potpuno novom životu čovek spusti u materiju, Duha Božijeg: svaki 
duh koji je protiv nje, i svaki duh koji je protiv Svetlosti ovog Duha, ne može 
da prodre u prostor gde se ovaj čovek razvija i napreduje, jer je taj prostor 
nepovrediv, jer je taj prostor Svetlost.

Zato vam objašnjavam jednostavne, svakodnevne stvari: govorim o problemima, i 
pokušavam da vas nateram da shvatite važnost problema, da vam dam perspektivu 
koja nije ljudska, već rezultat potpune svesti o stvarnosti zakona Duha.



Kad kažem, stavi sjekiru to znači uništiti uzrok patnje, to je način izražavanja
ovog zakona, ali mnogi, od početka zbog nedostatka iskustva, stavili su sjekiru 
i odsjekli prst, ali to je dio iskustva, a sa iskustvom naučiš staviti sjekiru i
ne odsjeći ničije prste.

Svest je kreativna, a ne destruktivna; Svest je harmonija. Svakodnevni problemi,
tvoji problemi, su iluzije, koje stvara um u tebi, da te saplete u tok tvojih 
emocija, i kao pastrmka, provodiš vreme skačući okolo.

Kada kažem da sutrašnji čovek neće pripadati samom sebi, govorim o jednoj od 
najvećih istina nepoznatih drevnom čoveku. Sutrašnji Čovjek neće pripadati samom
sebi, a već u vašem iskustvu imali ste trenutke kada ste osjetili da ne 
pripadate sebi, a ta svijest je vrlo velika i postaje sve veća i veća.

I kada više ne pripadamo sebi, osećamo se dobro u vezi sebe; Sve dok pripadamo 
sebi, prikovani smo za svoju kožu, ali kada više ne pripadamo sebi, osjećamo se 
dobro u vezi sebe. Ali ego to ne želi, jer ego mora pripadati kako bi bio 
siguran da postoji u umu, da osjeća u emocijama, da živi u materijalu; Ego mora 
biti siguran da je živ. Žena mora biti sigurna da je muž voli, muškarac mora 
biti siguran da mu je žena vjerna; Moramo biti sigurni, ali ovo osiguranje je 
prolazno.

Ali kada dva bića žive u životu i jedno ne pripada sebi i drugo ne pripada samom
sebi, ni jedno ne pripada drugome, a kada čovjek više ne pripada svojoj ženi i 
žena mu više ne pripada, on više nema patnje posjedovanja. Kada nam djeca više 
ne pripadaju, više ne trpimo bolove posjedovanja.

Ono što ja kažem je u vibraciji, a ne u psihološkom načinu razumijevanja. Ono 
što je teško rečima preneti jeste realnost vibracije. Ono što je lako opisati 
rečima jeste forma.

Zato nikada ne želim reći ono što kažem, to je ono što ne mogu reći što želim 
reći, ali imam moć da to kažem, jer imam moć vibracije. Zato sačekajte da 
vibracija shvati reč koja je sadrži pre nego što skočite u formu i razbijete 
kljun i postanete krojačica.

Sve se može reći, čak i ono što se ne može razumjeti, samo je pitanje da se to 
kaže na određeni način. I želim vam sve, jednog dana, da više ne pripadate sebi,
da se više ne osjećate, da se više ne vidite, da više ne znate što je 
vaše \"ja\", da više ne znate što je vaš \"ego\", želim vam sve to. Ali dok taj 
dan ne dođe, znajte da se postepeno krećete prema njemu. I sve što vam kažem 
tokom godina će vam poslužiti da bolje i bolje razumete nijanse ove realnosti.

Imamo dojam, Ljudi Zemlje, da se u svakom trenutku u našim životima možemo 
smjestiti negdje u našim životima, da je taj dojam toliko jak da stvara, u nama,
energiju, emociju, a ta emocija nas automatski zatvara. Čovjek se zatvara svaki 
dan, iz najboljih razloga na svijetu; Srećom, suprotno onome što je Sokrat 
rekao, čovek ne može da spozna sebe. Čudesna, filozofija čovjeka; Veličanstvene,
filozofije, jer su uspele da daju čoveku nadu u ono što mora da postane, ne 
dajući mu oruđe da stigne tamo.

Filozofija je u redu, jer vadi jedan zub da bi ti dao drugi, ali svijest je još 
finija, jer vadi oba zuba a ti ih još nema.

Dakle, na kraju perioda, želeo bih da objasnim kako čovek povređuje sebe, a da 
toga nije ni svestan.

 


